



DECORYAH - WISDOM FLOATS (WTHU 9416 / SPV 084-95662)



DISTRIBUTION:	SPV 0841	FRANCE:	All countries/Outside Price
GERMANY:	Proton & Kuhn	ITALY:	Scalafino
ENGLAND:	Proton & Kuhn	NETHERLANDS:	Proton
NETHERLANDS:	Proton	JAPAN:	Proton
SPAIN:	Proton	USA:	Proton
SWITZERLAND:	Proton	WEST GERMANY:	Proton

# DECORYAH



"WISDOM FLOATS"

**WITCHHUNT RECORDS**  
PO Box 658 - 8029 Zürich - Switzerland  
Fax ++41 1 462 22 86



## DECORYAH BIOGRAPHY SPRING 1994

DECORYAH was originally formed in '89. In the first few years nothing dramatic happened, only the usual problems with young band, some line-up changes and seeking for their style etc. Nothing was released during this period. In early '92 DECORYAH took it's first steps in the studio world by recording their debut demo, "Whispers from Depth". While listening to it nowadays it seems like it was entirely different band which, recorded it, as it differs quite a bit from later releases, but this release did help DECORYAH in several issues. With this demo-tape, the band gained many new important contacts in the international underground scene and the band also became aware of what recording process was like.

After this demo there were again some line-up changes and with the new line-up DECORYAH finally managed to create a sound of their own, a unique atmospheric style with many original and inventive new ideas. The members of the band were very interested in finding out what would their new style sound like, if it was recorded in professional studio. So in December '92 DECORYAH recorded their second demo which was entitled as "Cosmos Silence". With this demo DECORYAH signed a 7"-EP deal with Swiss WITCHHUNT RECORDS. As a result, "Ebonies"-EP was released in May '93. This release spread DECORYAH's name very well in the underground.

In July DECORYAH entered studio once again, now to record their debut album, "Wisdom Floats". At that moment, no deals were officially signed, but as several labels had showed their interest in releasing DECORYAH's full-length release, the band decided to go on and record the album. After the recordings DECORYAH negotiated with some labels about the release and as a result signed the deal again with WITCHHUNT RECORDS, which had proved to be a very honest & professional label, so the deal was signed. "Wisdom Floats" contains almost 70 minutes of dismal atmospheric music with metal edge. The line-up of DECORYAH: Jukka Vuorinen - vocals, rhythm / acoustic / lead / bass guitars, Jani Kakko - lead / rhythm / bass guitars, Mikko Laine - drums, percussion, Jonne Valtonen - keyboards, grand piano.

Band contact:

DECORYAH  
P.O. BOX 53  
FIN-20781 KAARINA  
FINLAND

## DECORYAH BIOGRAPHIE FRÜHLING 1994

DECORYAH wurde im Jahre 1989 gegründet. In den ersten Jahren geschah nichts besonderes, es gab nur die gewöhnlichen Probleme einer neuen Band: Veränderungen in der Besetzung, Suche nach dem richtigen Stil usw. Während dieser Zeit wurde nichts veröffentlicht.

Am Anfang 1992 hat DECORYAH die ersten Schritte in die Studiowelt unternommen mit dem Demo "Whisper from the Depth". Wenn man heutzutage die Aufnahmen hört, ist es als ob eine total andere Band spielen würde, weil es sich sehr von den späteren Veröffentlichungen unterscheidet. Aber das Demo hat DECORYAH bei mehreren Angelegenheiten geholfen; durch dieses Demo hat die Band viele wichtige Kontakte in der internationalen Underground Szene geknüpft. Die Band wurde dadurch auch mit den Studioarbeiten vertraut.

Nach diesem Demo und einigen Veränderungen konnte sich die Band schlussendlich ihren unverkennbaren Sound schaffen, einen Stil mit originellen Ideen. Die Band möchte jetzt nur noch herausfinden, wie der Sound klingen würde, wenn er in einem professionellem Studio aufgenommen ist.

Im Dezember 1992 hat DECORYAH das zweite Demo veröffentlicht: "Cosmos Silence". Mit diesem Demo erhielt die Band den Vertrag für eine EP (7") bei dem Schweizer Label WITCHHUNT RECORDS. Die EP "Ebonies" wurde im Mai 1993 veröffentlicht. Dieses Release hat den Namen DECORYAH, im Underground in der ganzen Welt verbreitet.

Im Juli war die Band wieder im Studio, um ihre erste CD "Wisdom Floats" aufzunehmen. Zu dieser Zeit gab es keinen offiziellen Vertrag mit einem Label, aber mehrere Firmen hatten ihr Interesse bekundet, und darum hatte sich DECORYAH entschlossen doch schon ihr Debut aufzunehmen. Als die CD fertig aufgenommen war, hat die Band noch mit einigen Labels diskutiert, entschied sich aber für WITCHHUNT RECORDS, da dieses Label ihrer Meinung nach am ehrlichsten und professionellsten arbeitet und gingen auf den Vertrag ein. "Wisdom Floats" enthalten beinahe 70 Minuten "dismal atmospheric music with metal edge".

DECORYAH sind:

Jukka Vuorinen - vocals, rhythm/acoustic/lead/bass guitars  
Jani Kakko - lead/rhythm/bass guitars, Mikko Laine - drums,  
percussion, Jonne Valtonen - keyboards, grand piano.

Kontakt:

DECORYAH  
P.O. BOX 53  
FIN-20781 KAARINA  
FINLAND